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Otázka dňa po informácii, že Holandsko nám dodá systém PVO Patriot znie. Kde bola včera o 02:00
ráno naša S 300? Niektorí blogeri na telegrame priniesli informáciu, že prave o tomto čase
prekročila Slovenskú hranicu smerom Ukrajina.

Žeby tie dve udalosti, Holanďania a informácia o S 300 súviseli? Vypočujte si ctený čitateľ pána
Naďa, ako to zostrihali pánovi Blahovi

dve vystúpenia pána Naďa

A ako s týmito infromáciami súvisí, že Gen. Konašenko na dnešnom rannom brifingu Ministerstva
Obrany RF povedal, ze včera boli zničené 3 komplexy S 300 a jeden BUK M1? Suvisí to nejako?
Bohužiaľ pravdepodobne, ak by sa niekto na základe infozákona spýtal povedia mu, že je to vojenské,
či štátne tajomstvo. Ja naozaj neviem nič z toho vyššie potvrdiť,  no i tak to aspoň mne zapadá, že už
je z našej 300ky šrot.

V súvislosti s tým dvaja obľúbení politici, pán Fico a pán Blaha spustili, pán Blaha deň pred
predpokladaným odovzdanim S 300ky a pán Fico ráno po, informačnú kampaň. Ksychtoknihu
nemám, ale tu je jeho posledný status, kde S 300ku spomína. Tiež pán Fico urobil chutné videjko,
kde hovorí pravdivo o odmietaní posielania S 300 aj zbraní na Ukrajinu.

 

 

Do tretice predseda Klubu 500 a majiteľ Zeleziarni Podbrezová pán Soták. Dávam sem članok –
cenzúra je neprijateľná.

Politický rozmer

Pán Blaha, pán Fico, hanba Vám. Pred jeden a pol rokom Jox písal o Generálnom štrajku. Jox písal,
prečo referendum nebude fungovať. Čo ste urobili, kopili ste jednu chybu za druhou. Pár statusov
pán Blaha, ako vám tam napisala nejaká dievčina v komentári, nie je reálna práca. Statusíky nič
nevyriešia.

Pán Fico, stále spomínate, že ste bol najdlhšie pôsobiacim premiérom. Prečo potom hrate hru
nanajských chlapčekov? Naoko bojujete, ale len drevenými klacíkmi, zatiaľ jediné, čo Vám pripisujem
k dobru je, že ste bol schopný povedať nie povinnému očkovaniu vlastným prikladom. Za to Vám
chvála, za ostatné akcie hana.
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Cena benzínu bola v stredu ked som tankoval 1.73 € za liter. Nemá dôvod ísť hore, pretože ropa stále
tečie a Rusi nič neobmedzili. Aj plyn tečie a je ho dosť. No ceny závratne stúpajú. Cena masla šla
raketovo hore. Tiež ceny potravín. A to je začiatok.

Mienite na schôdzi NRSR dať vláde navrh, ako to vyriešiť. Tak dovoľte návrh od Joxa, dobre?

1. Otvorte okamžite kádrové výťahy formou výberového konania na špičku funkcií v SMERE.
Potrebujete teraz ľudí, ktorí majú reálne skusenosti s riadením,

2. Dokedy chcete používať metody nanajskych chlapcekov? Ak chcete najst účinný spôsob pomoci
národu, viete, aký je. Hovorime o tom už rok a pol. Je len na vás,ako s nim naložíte.

3. Verím, že sa s pánom Kaliňákom starším rozprávate o tých fasistických metódach, ktoré tu zaviedli
títo. Vypinanie medií, zastrašovanie nazorovych oponentov, vyhadzovanie z práce odbornikov.

4. A vyjadrenia, pardon hyperboly o tom, ako prekonáme NSDAP, zmocňovaci zákon, podpis zmluvy
so záoceánskym partnerom. Ako aj ničenie histórie a odkazu SNP nielen týmito, teda ostreľovači na
oslavách SNP s vylúčením verejnosti, ako aj tými z kulturblogu, stále kopanie do SNP, partizánov. A
teraz kopanie do rusov, prekrucanie role boľševikov. Holt tretia priorita riadeni sa nám fasizuje.
Pokus o hnednutie Slovenska? Ked na Ukrajine Rusi vyhlásili za cieľ denacifikáciu? Chceme tu mať
tiež take niečo, ako Ajdar, Azov, fakľové pochody a podobizňou Tisa, Háchu a spol?

Prestaňte sa Robert už konečne hrať na neschopného a ukážte, čo viete. Každopádne sa o Vás bude
pisať v knihách dejín. Otázka znie len, v akom kontexte.

A pre pána Sotáka. Na tlačovke ste rozprávali,  aki neschopní sú v Eu. Že u Vás by sa nedostali cez
výberové konanie. To verím, keďze tak údajne čvirikali vrabce v Podbrezovej, že bolo nejaké
dobrovoľné prehováranie do očkovania v tej krasnej Podbrezovej. A tito papaláši si mohli vybrať či
chcú, lebo predsa maju diplomatický pas. Ale aj tak mi jedno nesedí. Pán Soták prosim vysvetlite mi,
keď vidíte neschopné vedenie v SR, v EU

– čo robil klub 500 preto, aby ste zvrátili 2 ročné oranie na ľuďoch, na zamestnancoch,  na deťoch, 
na ľudskych právach? Veď , a tu sa da len suhlasiť, neschopny politik schopnú agendu neurobí. Tak
prečo ste nevideli a nepostavili sa na odpor vtedy?

– Máte dobré vzťahy s odbormi. Prečo ste nezačali rokovania a neskusili vyriešiť situáciu tým, ze by
sa dali do pohybu masy? Veď ste to musel vidiet, ze tito nemaju plán, nemajú akcie, nemajú víziu ani
na 2 roky, platby za tzv. kurzarbeit bola len náplasťou, nič iné nevymysleli

– Ak ste nič neurobili, resp. ak je naozaj pravda, čo čvirikali vrabce od vás, čo neviem overiť, tak by
ste sa už nemal verejne vyjadrovať. Toť môj názor.

Páni, odovzdávaním, pardón hyperbola, darovaním zbraní akejkoľvek strane konfliktu sa stávame
jeho súčasťou. Je len na oboch stranách, ako to následne vyhodnotia. Tito nás tlačia tam, kam národ
nesmie ísť. Preto konajte kým je čas. Tlačovky, statusíky na fejzbúčiku su nanič. Je potreba konať
páni, inak si prídu po vás tak, ako si prišli pre médiá takzvanej bývalej alternatívy. A bez
materiálneho právneho štátu, ktovie…

 

Buďte zdraví a blaho želám

Jox

https://youtu.be/rIDbWFn-2Zs


 

Odkaz Matúša Čáka, veľkého kráľa z Trenčína je stále živý
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